
 

Fråga 
Kommunfullmäktige 

Hedersförtrycket i Malmö 
 
Hedersförtrycket visar sig gång på gång i Malmö. Situationen för Malmöborna som lever under 
hedersförtryck är inget som de flesta politiker i västvärlden ens kan föreställa sig. Sydsvenskan har 
under årens lopp rapporterat om situationen kopplat till hedersförtrycket i Malmö, där 
arbetsmarknads- och socialnämnden inte lyckas få till stånd något resultat.  
 
Sverigedemokraterna har i ett nämndinitiativ till arbetsmarknads- och socialnämnden presenterat 
en rad olika förslag som vi menar måste blir en del av arbetet för att råda bot på hedersförtrycket i 
Malmö. Hedersförtrycket är komplext i den meningen att det är påtagligt i så gott som alla delar av 
den förtrycktes vardag. Malmö stad måste bli en stad som är en föregångare i arbetet mot 
hedersförtryck. Granskningen som har gjorts av Stadsrevisionen visar att socialtjänsten gör så få 
anmälningar om hedersförtryck i Malmö att även de anställda själva reagerar. Siffrorna borde vara 
mycket högre, konstaterar socialsekreterarna som har intervjuats i rapporten. 

 
Arbetsmarknads- och socialnämnden misstänks även ha en problematik där medarbetare själva 
upprätthåller hedersnormer, något som – enligt rapporten inte problematiseras alls. Nämndens 
verksamhet ska vara fri från hedersförtryck. 
 
 
Jag vill med anledning av ovanstående fråga kommunalrådet Sedat Arif (S) 
 

Vad avser kommunalrådet Arif vidta för åtgärder inom sitt ansvarsområde för att få bort på 
hedersförtrycket inom verksamheten? 

 

 

Malmö 2024-02-26 

Magnus Olsson (SD)
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